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Abstract (en)
[origin: US2016159126A1] A recording material for thermal printing methods comprising a carrier and a dye-absorbing layer equipped for the
thermal dye transfer, wherein a barrier layer is arranged between the carrier and the dye-absorbing layer and the barrier layer contains gelatine and
a polymer binder dispersible in water, the gelatine and the polymer binder dispersible in water being cross-linked with one another, suitable for the
production of photo-like images having very good dye migration behaviour and without mottle effect.

Abstract (de)
Ein Aufzeichnungsmaterial für thermische Druckverfahren mit einem Träger und einer für den thermischen Farbstofftransfer ausgerüsteten
farbstoffaufnehmenden Schicht, wobei zwischen dem Träger und der farbstoffaufnehmenden Schicht eine Barriereschicht angeordnet ist und
die Barriereschicht Gelatine und ein in Wasser dispergierbares polymeres Bindemittel enthält, worin Gelatine und das in Wasser dispergierbare
polymere Bindemittel miteinander vernetzt sind, eignet sich zur Herstellung von fotoähnlichen Bildern mit sehr gutem Farbstoffmigrationsverhalten
und ohne Mottle-Effekt.
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